

REF: QPIC/TM/235/2022 - Dated 27th June 2022

Mohammad Saud Al-Osaimi, Chief Executive Officer, Boursa Kuwait Company, Kuwait المحترم

السيد/ محمد سعود العصيمي الرئيس التنفيذي شركة بورصة الكويت <u>دولة الكويت</u>

<u>Subject: Disclosure of Material Information</u> regarding the date of Board of Directors Meeting

الموضوع: الإقصاح عن معلومة جوهرية بشأن موعد اجتماع مجلس الإدارة

With reference to the above subject, and pursuant to the requirements of module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Bylaws of law No. 7 of 2010, regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity, as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

Attached is the disclosure form of material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

و تفضلوا بقبول فائق التحية و الاحترام ،،،،

Sincerely,

شركة القريبين المقاعم المعاملة القدومة ش.م.ك

Sheikh Sabah M. A. Al Sabah Vice Chairman & CEO الشيخ صباح محمد عبد العزيز الصباح نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

D.J.

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Material Information Disclosure Form

| 27 June 2022 | 27 يونيو 2022 | التاريخ Date |
|--|---|---|
| Qurain Petrochemical Industries Company K.S.C.P. | شركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية ش.م.ك.ع | اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company |
| We would like to inform you that the Board of Directors will convene on Thursday 30 June 2022 at 1:00 PM to consider the following: Recommending to the Extraordinary General Meeting to approve the merger contract by way of amalgamation between Kuwait Projects Holding Company K.S.C.P. ("KIPCO") and Qurain Petrochemical Industries Company K.S.C.P. ("QPIC") and its appendices including the Independent Investment Advisor Opinion, Asset Valuation Report and Swap Ratio upon obtaining the approvals of the respective regulatory authorities. Recommending to the Extraordinary General Meetings to approve the merger by way of amalgamation between Qurain Petrochemical Industries Company K.S.C.P. ("QPIC") and Kuwait Projects Holding Company K.S.C.P. ("KIPCO"), whereby KIPCO will be the merging entity and QPIC will be the merged entity, pursuant to the provisions of Bylaws of Law No. (7) of 2010 and their amendments and subject to receiving all concerned regulatory approvals. Recommending to the Extraordinary General Assembly Meeting to approve the reduction of the Company's capital by partial redemption of 23,979,956 treasury | يرجى العلم بأن مجلس إدارة الشركة سوف ينعقد يوم الخميس الموافق 30 يونيو 2022 الساعة الواحدة ظهراً وذلك للنظر في البنود التالية: 1. التوصية للجمعية العامة غير العادية للشركة بطريق الضم بين شركة مشاريع الكويت القابضة ش.م.ك.ع. ("كيبكو") وشركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية المستقل و تقرير تقويم الأصول ومعدل بما في ذلك استشارة مستشار الاستثمار المستقل و تقرير تقويم الأصول ومعدل الموافقات اللازمة بهذا الصدد من الجهات الرقابية ذات الصلة. 2. التوصية للجمعية غير العادية للشركة شركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية بالموافقة على الاندماج بطريق الضم بين ش.م.ك.ع. ("القرين") وشركة مشاريع ش.م.ك.ع. ("القرين") وشركة مشاريع الكويت القابضة ش.م.ك.ع. ("كيبكو")، بحيث تكون شركة كيبكو هي الشركة المندمجة، طبقا لأحكام اللائحة التنفيذية المندمجة، طبقا لأحكام اللائحة التنفيذية وبعد استكمال جميع موافقات الجهات الرقابية ذات العلاقة. | المعلومة الجوهرية Material Information |

N. J.

shares directly own by the Company, subject to receiving required regulatory approval.

4. Recommending to the Extraordinary Assembly to approve the dissolution of **Qurain Petrochemical Industries Company** K.S.C.P. ("QPIC") and transfers its assets and liabilities by way of amalgamation (with all its rights, and obligations to Kuwait Projects Holding Company K.S.C.P. ("KIPCO"), and, therefore, the legal personality of QPIC expires upon completion of the merger procedures and QPIC will be de-registered and its licenses will be canceled in the records of the Companies Department of the Ministry of Commerce and Industry, in accordance with the provisions of Law No. (7) of 2010 regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and Regulation of Securities Activity and its bylaws, as amended, and the Companies Law No. (1) of 2016 and its bylaws, as amended.

المملوكة مباشرة من قبل الشركة بعد الحصول على موافقة الجهات الرقابية المختصة

4. التوصية للجمعية غير العادية بالموافقة على حل شركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية ش.م.ك.ع. ("القرين") ونقل ذمتها المالية بطريق الضم (أصول وخصوم) بكافة أصولها وحقوقها والتزاماتها إلى شركة مشاريع الكويت القابضة ش.م.ك.ع. ("كيبكو")، ومن ثم انقضاء الشخصية الاعتبارية لشركة القرين بمجرد إتمام إجراءات الاندماج وشطبها وإلغاء تراخيصها من سجلات إدارة الشركات المساهمة لدى وزارة التجارة والصناعة، وذلك طبقاً لأحكام القانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية ولائحته التنفيذية، وتعديلاتهما، والقانون رقم (1) لسنة 2016 بإصدار قانون الشركات ولائحته التنفيذية، وتعديلاتهما.

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

There is no impact of the material information on the company's financial position until the completion of the merger procedures.

لا يوجد أثر للمعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة لحين الانتهاء من عملية الاندماج.

Impact of the material information on the company's financial position

شرکة القرين المالط المالط

Sheikh Sabah M. A. Al Sabah Vice Chairman & CEO الشيخ صباح محمد عبد العزيز الصباح نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

N.J.